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Ärende 04. Inriktningsbeslut och intentionsavtal med Bonava Sverige AB för

Ormbacka D, del av fastigheten Skälby 46:31

Ärende 05. Detaljplan för Ormbacka D fastigheten Skälby 46:31 vid

Växthusvägen - planuppdrag

Skriftlig reservation

Att hugga ner skog för att bygga glest en bra bit från spårbunden kollektivtrafik, det

hoppades vi gröna skulle vara passé nu när Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och

Centerpartiet tagit över ratten i Järfälla. Tyvärr verkar det inte riktigt stämma.

I ett läge där vi har en tuff klimatutmaning att lösa, samtidigt som bostadsbristen spökar

med sociala och ekonomiska konsekvenser, är det oansvarigt att riva våra naturområden för

att bygga ett fåtal bostäder i ett läge som kommer att vara bilberoende. Det är dessutom

bostäder som inte kommer att kunna efterfrågas av just de som har det svårast på

bostadsmarknaden.

Järfälla kommun har väldigt fina mål för miljö och klimat, för gående och cykling, för en

hållbar stadsutveckling. De målen kommer inte uppnås om politiker gång efter gång fattar

beslut som i dessa två ärenden.

Därför yrkade Miljöpartiet de gröna som enda parti på avslag. Vi reserverar oss mot att det

inte blev kommunfullmäktiges beslut.

Patric Andersson

gruppledare, Miljöpartiet de gröna


